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GEWONE ALGEMENE VERGAGERING VAN 17/02/2023 
 
De Electieve Algemene Vergadering vindt plaats bij Event Lounge te Schaarbeek en wordt om 
14 uur geopend.  
 

1 -  Ontvangst van de leden 

De Voorzitter, M. Michel Lecrenier, ontvangt de aanwezige leden en geeft meer uitleg over 
het verloop van de vergadering. Hij geeft aan dat indien niet alle vragen kunnen beantwoord 
worden, we hier via een Newsletter op zullen antwoorden.  
 
 

2 -  In Memoriam 

Aan het begin van onze Algemene Vergadering vraagt de Ondervoorzitter, M. André Yekeler, om een 
minuut stilte te houden ter nagedachtenis van de confraters die in 2022 zijn overleden: 
 

- M. Piet Coorevits 

- M. Diederik Oosterlynck 

- M. Karel Van Rysseghem 

 
Hij verontschuldigt zich bij voorbaat indien er buiten ons weten nog andere confraters zijn overleden 
die hier niet vermeld werden. 
 
 

3 -  Activiteitenverslag 2022 

3 - 1   Woord van de Voorzitter 

Geachte Confraters, 
 
Allereerst wil ik alle leden bedanken die vandaag aanwezig zijn, ondanks de krokusvakantie die 
vanavond begint. 
Zoals u weet, zijn we vandaag bij elkaar voor een electieve algemene vergadering, omdat het mandaat 
van de huidige Raad vandaag afloopt. 
 
Ik wil allereerst de experts bedanken die deel uitmaken van de Raad en met wie ik gedurende de 
afgelopen drie jaar heb mogen samenwerken.  
Dankzij onze verschillende achtergronden en gevarieerde activiteiten hebben wij de verschillende 
vraagstukken die ons werden voorgelegd, kunnen aanpakken en tegelijkertijd de ontwikkeling van ons 
Instituut kunnen garanderen.  
We komen hier later nog op terug. 
 
Ik dank ook de Regeringscommissaris, die bij elk van onze vergaderingen aanwezig was, en die ons 
heeft kunnen begeleiden en helpen om binnen het strikte kader van de ons toevertrouwde opdracht te 
blijven. 
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Ik wil ook onze jurist bedanken die de juridische kant van ons instituut met de vereiste nauwkeurigheid 
behartigt. Of het nu gaat om de wekelijkse adviezen over de vele juridische kwesties of het beheer van 
de verschillende Tuchtcommissies, steeds vervult hij deze cruciale taak uiterst vakkundig. 
 
Ik zou ook M. Laurent Cornil willen bedanken, de trouwe verslaggever van al onze vergaderingen, die 
met voorbeeldige regelmaat alle vergaderingen van de Raad en het Uitvoerend Comité nauwgezet 
notuleert. 
 
Ik dank ook de leden van de stage-, tucht-, beroeps- en opleidingscommissies voor hun inzet in het leven 
van ons Instituut. 
 
Ik vergeet ook niet Mevr. Giuseppina Testani, de secretaresse in dienst van ons Instituut, die zorgt voor 
alle administratieve taken, inschrijvingen, opzeggingen, opleidingen, tucht- en beroepscommissies, en 
alle taken die aan een secretariaat worden toevertrouwd. 
 
Tot slot wil ik de beheerder van onze website, M. Philippe Verpoorten, bedanken die, ondanks het feit 
dat de gevraagde verbeteringen aan de website niet werden doorgevoerd, steeds beschikbaar was voor 
updates en het uploaden van de "aanwezigheidslijsten" van de diverse bijscholingen. 
 
Elk van hen heeft met zijn unieke persoonlijkheid en specifieke vaardigheden bijgedragen tot de 
opbouw van ons Instituut.  
Ook al zijn we al aan onze derde electieve algemene vergadering toe, toch zijn we nog erg jong en is er 
nog veel werk aan de winkel.  
 
Hartelijk dank voor ieders toewijding. 
 
Naast de verkiezing van de Raad staat er ook een opleidingssessie gepland over de Deontologische 
Code om ervoor te zorgen dat ieder van ons op de hoogte blijft en zich bewust blijft van zijn plichten en 
verplichtingen in het kader van onze opdrachten. 
De slides van deze opleiding worden volgende week naar alle leden toegestuurd. 
 
De opdracht van het Instituut bestaat uit de bescherming en de veiligheid van de consument. Daarom 
is permanente opleiding van essentieel belang voor ons beroep.  
De technologie evolueert voortdurend en we moeten ons voortdurend aanpassen om geïnformeerd en 
up-to-date te blijven. 
 
Tot slot zullen we het grote genoegen hebben om rond 16.30 uur de heer David Clarinval, vicepremier 
en minister van middenstand, zelfstandigen, KMO's en landbouw, institutionele hervormingen en 
democratische vernieuwing, rond 16.30 uur te mogen verwelkomen." 
 

3 - 2   Post-COVID tijdperk 

Ondanks de hardnekkigheid van Covid kunnen we wel stellen dat het virus nu minder invloed heeft op 
ons beroep. We stellen vast dat het aantal dossiers bijna is teruggekeerd naar het niveau van voor de 
pandemie.  
 
Hiernaast zien we ook dat sommige experts die het beroep hadden verlaten, nu terugkeren en 
tegelijkertijd blijft het aantal stagiairs hoog. 
 
Hoewel de situatie in Oekraïne aanzienlijke gevolgen heeft gehad voor de automobielindustrie, lijkt dit 
maar weinig invloed te hebben gehad op ons beroep. 
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3 - 3   Verhuis van de kantoren van het Instituut 

Zoals u weet, hebben wij uitgebreid gezocht naar betaalbaardere panden in Brussel voor de kantoren 
van het Instituut.  
We hebben inmiddels onze intrek genomen in nieuwe lokalen en dit zal ons aanzienlijke besparingen 
opleveren. 
Onze Penningmeester zal u hier ongetwijfeld meer over vertellen. 
 

3 - 4   Aankomsten en vertrekken van de experts 

Elk jaar is er sprake van pensioneringen en carrièreswitches, maar gelukkig kunnen we rekenen op de 
komst van nieuwe stagiairs om deze verliezen te compenseren.  
Het is van cruciaal belang dat zij een kwaliteitsvolle opleiding krijgen om de toekomstige professionals 
in ons vakgebied voor te bereiden op een succesvolle carrière.  
Graag wil ik ook de stagemeesters bedanken en hen aanmoedigen om de best mogelijke opleiding te 
geven aan onze stagiairs. 
 

3 - 5   Assuralia 

Ter herinnering : om erkend te worden door Assuralia en te kunnen werken in het kader van de 
expertiseovereenkomst, moet men eerst ingeschreven zijn bij het I.A.E. en na een stage van minimaal 
drie maanden een examen afleggen bij Assuralia. 
We moeten hierbij benadrukken dat, volgens Assuralia, de verantwoordelijkheid van de I.A.E. 
stagemeester niet kan worden overgedragen op de expert die niet erkend is bij Assuralia. 
Met andere woorden: een expert die niet erkend is door Assuralia, mag geen opdrachten uitvoeren in 
het kader van de RDR conventie, zelfs onder begeleiding van een I.A.E. stagemeester die erkend is door 
Assuralia.  
 

3 - 6   Technologie 

Autoproducenten werken voortdurend aan nieuwe technologieën om de prestaties van voertuigen te 
verbeteren, het brandstofverbruik te verlagen en de veiligheid te vergroten. 
Onder de belangrijkste technologische ontwikkelingen onderscheiden we onder andere:  
 

• Elektrische voertuigen die uiteraard “normaal gezien” een ecologisch alternatief bieden voor 
diesel of benzine voertuigen.  

• Autonome voertuigen, met technologieën zoals sensoren, omgevingsherkenning en kunstmatige 
intelligentie zodat het voertuig zonder menselijke tussenkomst zou kunnen rijden en dit in een 
niet zo verre toekomst.   

• Rijhulpsystemen, die de bestuurder bijstaan met functies als rijstrookcorrectie, 
snelheidsaanpassing en parkeerhulp. 

• Connectiviteitssystemen, waarmee bestuurders verbonden kunnen blijven met hun mobiele 
apparaten en het internet, en realtime toegang krijgen tot verkeersinformatie en 
navigatiediensten. 

• … 
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Het is zeer belangrijk om deze technologische ontwikkelingen van nabij op te volgen en op de hoogte 
te blijven van de tendensen op de automobielmarkt om zo in staat te zijn om een kwaliteitsvolle service 
te bieden aan onze klanten.  
 
Bovendien moeten de experts ook op de hoogte blijven van de ontwikkelingen op het gebied van 
ongevallenanalyse en de mogelijkheden van de OBD (On-Board Diagnostics). De OBD kan immers een 
waardevol instrument zijn voor de experts in de zoektocht naar de oorzaak van ongevallen en actuele 
gegevens bieden over de werking van het voertuig op het ogenblik van het ongeval.  
 

3 - 7   Website  

Na verschillende problemen met de dienstverlener van onze oude website heeft het UC contact 
opgenomen met verschillende firma’s om ofwel het beheer van de website over te nemen, ofwel een 
volledig nieuwe website op te bouwen volgens onze noden.  
We hebben hiervoor eerst een lastenboek opgesteld dat we hebben verstuurd naar verschillende 
bedrijven waarvan we de gegevens hadden gekregen van onze leden (waarvoor hartelijk dank). 
 
Het UC heeft verschillende gespecialiseerde firma’s ontmoet en zo meerdere prijsoffertes ontvangen. 
Er werd aan Pluritech gevraagd om hun prijsofferte verder uit te werken en een technische analyse uit 
te voeren om een definitieve prijs te bepalen voor de aanmaak van een nieuwe website.  
Op basis van deze analyse heeft het UC een nieuwe website besteld.  
 
Er werd nagedacht over de mogelijkheid om specialisaties toe te voegen op de website.  
De Raad heeft bepaald dat het tabblad “jobs” voorbehouden is voor bedrijven die lid zijn van het I.A.E. 
De Raad besloot ook dat stagiairs die nog niet zijn ingeschreven bij het I.A.E. gebruik mogen maken 
van de website om een stagemeester te zoeken.  
 
Deze verschillende punten zullen opnieuw ter goedkeuring worden voorgelegd aan de nieuwe Raad.  
 
We zijn ervan overtuigd dat de website aan onze verwachtingen zal voldoen, maar kunnen niet anders 
dan vaststellen dat de website niet kon worden afgewerkt binnen de termijn die aanvankelijk werd 
bepaald. 
De provider liet ons weten dat deze vertraging het gevolg is van de oorlog in Oekraïne en de informatici 
die in dat land werkzaam zijn. 
 
U hebt kunnen vaststellen dat de website die nu online staat nog steeds “onder constructie” staat.  
We dringen er zeker op aan om de website zo snel mogelijk operationeel te maken en intussen blijven 
we u de opleidingen in Pdf-formaat opsturen.  Het belangrijkste is dat de deelnemerslijsten die ons 
door de organisatoren worden toegestuurd, zeker zullen worden opgenomen in de toekomstige 
website.  
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3 - 8   Bijscholing 

Zoals gezegd is bijscholing essentieel voor ons beroep.  
Door problemen met de vorige website waren er echter problemen bij het beheer van de 
opleidingsquota.  
Dankzij de nieuwe procedure zouden dit soort problemen zich gelukkig niet meer mogen voordoen. 
 
Het is belangrijk om te onthouden dat elke expert ten minste 15 opleidingsuren moet verzamelen voor 
het lopende jaar, dat begint in januari en eindigt in december.  
We moeten er ook op wijzen dat het Instituut in het algemeen geen opleidingen organiseert, maar zich 
beperkt tot de erkenning op basis van hun inhoud.  
 
Er werden dit jaar weinig opleidingen geweigerd en we moedigen al onze leden aan om de opleidingen 
die ze willen volgen te laten goedkeuren door de opleidingscommissie. 
De bijscholingen van 2022 worden momenteel geïnventariseerd en we stellen met blijdschap vast dat 
er steeds minder experts zijn die het opgelegde quotum niet halen.  
 
Dit proces kan echter niet worden versneld aangezien nog niet alle cursussen van 2022 bij ons werden 
ingediend. 
 
Binnenkort zullen wij u een overzicht van uw gevolgde opleidingen overmaken. Zodra u dit overzicht 
hebt ontvangen, vragen wij u om de lijst goed te keuren of, indien nodig, de deelnamecertificaten voor 
ontbrekende I.A.E. erkende bijscholingen op te sturen. 
 

3 - 9   Illegale experts !! 

Het I.A.E. waakt erover dat alle expertises die onder artikel 4 van onze wet vallen, worden uitgevoerd 
door leden van het Instituut.  
Het gaat hier om een werk van lange adem, dat alleen succesvol kan zijn als we op de hoogte worden 
gebracht van gevallen waarbij de Wet niet wordt nageleefd. 
Onze jurist zal u hier verder over informeren. 
 

3 - 10   Evolutie van de Wet 

Het Instituut streeft ernaar om de wetteksten voortdurend te verbeteren door inconsistenties op te 
sporen die aan het licht komen in de dagelijkse toepassing van onze wet.  
We hebben dus voorstellen ingediend bij de autoriteiten om bepaalde aspecten van onze wetgeving 
aan te passen.  
Onze jurist zal u hier ook ongetwijfeld verder over inlichten. 
 

3 - 11   Gerechtsdeskundigen 

Omdat sommige magistraten onze wet naast zich neer leggen, gaf het Uitvoerend Comité de opdracht 
aan een advocaat om ervoor te zorgen dat alleen I.A.E.-experts zouden worden opgenomen in het 
nationale register van gerechtsdeskundigen.  
Met verbazing stellen we vast dat de Federale Overheidsdienst Justitie een niet-lid van het I.A.E. als 
gerechtsdeskundige kan aanstellen, in het bijzonder wanneer deze opdracht duidelijk onder artikel 4 
van onze wet valt. 
Hier kan onze jurist ook verder op ingaan. 
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3 - 12   De werkzaamheden van de Raad en het Uitvoerend Comité   

De Ondervoorzitter overloopt de werkzaamheden van de Raad en het Uitvoerend Comité: 
 

• De Raad vergaderde 11 keer, waaronder 3 maal via videoconferentie en één buitengewone 

vergadering over de evolutie van de wet; 

• Het Uitvoerend Comité vergaderde 48 keer; 

• De Tuchtcommissies vergaderden 3 maal; 

• De Beroepscommissies vergaderden 3 maal; 

• Er werden verschillende gerechtelijke procedures opgestart en advocaten geraadpleegd;  

• Het Uitvoerend Comité had vergaderingen met Mijnheer de Minister David Clarinval, M. 

Grégoire Moës, M. Tom Dalemans, de FOD Economie, de Federale Verzekering, DAS, Arces, 

UPEX, de BVVIE, Assuralia, Febelauto, de erkenningscommissie voor gerechtsdeskundigen, 

Technifutur, Pluritech … 

• De Evolutie van de Wet werd besproken binnen de Raad; 

• De Evolutie van het Instituut wordt op regelmatige wijze besproken in de Raad; 

• Er werd een werkgroep opgericht i.v.m. zelfstandige bestekmakers.  

 

3 - 13   Administratieve bijstand 

Na een lange zoektocht naar een manager voor het Instituut is het duidelijk dat de zeldzame parel niet 
gevonden werd! 
 
Het Uitvoerend Comité zoekt daarom een parttime, vloeiend tweetalige secretaris/secretaresse om de 
werking van het secretariaat te verbeteren. 
 
Indien u een kandidaat kent, nodigen wij u uit om ons per e-mail zijn of haar contactgegevens te 
bezorgen. 
 

3 - 14   Ontmoeting met de minister 

Het Uitvoerend Comité kreeg de gelegenheid om onze minister, M. Clarinval te ontmoeten.  
De volgende onderwerpen werden er besproken: 
 

• Uitlezing van de gegevens van de zwarte doos 

• Wijziging van de Deontologische Code i.v.m. de opleidingsquota 

• Erkende diploma’s voor de experts 

• Evolutie van de situatie van de experts i.v.m. de wet op de privédetectives 

• Gerechtsdeskundigen 

• Specifieke NACE code voor de auto-experts 

• Wetswijzigingen 
 
We hebben met voldoening vastgesteld dat de minister goed op de hoogte is van onze dossiers en zijn 
uiterste best doet om ervoor te zorgen dat we vooruitgang blijven boeken. 
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3 - 15   Vergadering op het kabinet van Mevr. Lydia Peeters 

Het Uitvoerend Comité heeft ook mevrouw Lydia Peeters kunnen ontmoeten. 
Op deze vergadering werden de volgende onderwerpen besproken: 

 

• Technische keuring 

• Ongevallen in fout 

• Zwarte doos 
 
Het kabinet had veel aandacht voor deze punten en belooft een nauwgezette opvolging. 
 

3 - 16   Dankwoord 

We zetten onze Algemene Vergadering verder met de juridische actualiteiten en de financiën maar 
ook met een belangrijke gebeurtenis: de verkiezing van de nieuwe Raad. Dit is een unieke kans voor 
ieder van ons om deel te nemen aan de keuze van de mensen die ons beroep de komende drie jaar 
zullen beheren. 
 
Vervolgens hebben we het genoegen om M. Alain Sioen te verwelkomen voor een opfriscursus over 
de Deontologische Code. Deze opleiding zal voor ieder van ons een gelegenheid zijn om de ethische 
normen en professionele verplichtingen die voor ons Instituut gelden, in herinnering te brengen. 
 
Ter afsluiting van deze Algemene Vergadering 2023 hebben we het voorrecht om mijnheer David 
Clarinval te ontvangen. Tot slot krijgen we de gelegenheid om onze banden te vernauwen bij een kleine 
borrel op het einde van deze vergadering. 
 
Ik dank u voor uw actieve deelname aan deze Algemene Vergadering en kijk ernaar uit om met ieder 
van u een productieve en plezierige dag te beleven. 
 
 

4 -  Juridische Actualia 

Tussenkomst van onze jurist, M. Alain Sioen: 
 
Dames en Heren, 
 
Het is mij een genoegen u allen na enkele jaren van Corona-ellende opnieuw in drie dimensies te kunnen 
ontmoeten al was het maar dat we nu eindelijk nog eens samen het glas kunnen heffen. Het voorbije 
jaar heb ik, vanuit mijn positie als buitenstaander, maar weliswaar geprivilegieerd toeschouwer ten 
aanzien van de leiding van het Instituut,  gepercipieerd als een inhaaljaar en een jaar van loskomen uit 
de beknellingen van de Coronamaatregelen.  
 
Zoals de Voorzitter al heeft benadrukt heeft het Instituut allesbehalve stilgezeten en er werd flink wat 
energie gestoken in het realiseren van de wetswijzigingen en we hopen dat deze saga zo snel mogelijk 
zal gefinaliseerd worden. Deze legislatuur loopt volgend jaar ten einde en het zou bijzonder spijtig zijn 
mochten we de boot missen zodat het project andermaal zou verschoven worden naar een volgend 
politiek seizoen. De onderhandelingen verliepen in een goede sfeer en we zijn nu in de fase van de 
punten en komma’s. We hadden uiteraard onderhandelingsmomenten met de overheid en enkele 
weken geleden hebben we onze laatste opmerkingen overgemaakt aan het ministerie. Ik hoop dan ook 
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van ganser harte dat we u op de Algemene Vergadering van 2024 suikerbonen zullen kunnen 
aanbieden.  
 
De voorbije periode zijn bij het Instituut de alarmbellen afgegaan over een paar wetgevende items die 
bepaald zorgwekkend zijn en die indien ze gematerialiseerd worden de sector zonder meer schade 
kunnen toebrengen en absoluut onaanvaardbaar zijn. Ik verwijs in de eerste plaats naar een voorstel 
van Minister Verlinden om een wijziging aan te brengen aan het Koninklijk Besluit van 30 juli 1994 
waarmee de auto-experts uit het werkingsveld gesloten werden van de wet van 1991 ter regeling van 
het beroep van privédetective. Weinig mensen weten dit nog maar in 1991 was het de bedoeling van 
de wetgever om de sector te saneren, in Antwerpen hadden drie vierden van de privédetectives 
criminele veroordelingen op hun naam, en het was de bedoeling deze Augiasstal uit te mesten en het 
aantal privédetectives te verminderen. De uitvoerende administratie zat evenwel niet op dezelfde lijn 
en sommigen waren er op uit zoveel mogelijk mensen het etiket van privédetective op te kleven.  
 
In een vorig leven had ik een onderhoud met de ambtenaar die bij Binnenlandse zaken dit dossier 
beheerde en die verklaarde me zonder blikken of blozen dat volgens hem alle dossierbeheerders bij 
verzekeringsmaatschappijen ook als privédetectives moesten beschouwd worden omdat zij en ik citeer: 
“bewijsmateriaal verzamelen dat aangewend kunnen worden ter beëindiging van conflicten”. Ik dacht 
eerst dat dit statement humoristisch bedoeld was maar nee hoor deze apparatsjik meende het ten volle 
en blijkbaar wilde hij van België een gidsland inzake privédetectives maken. Ik zou met Oscar Wilde 
zeggen “fools can be found anywhere even in crazyhouses”.  
 
Er is lang sprake geweest van een wijziging van de wet van 1991 en er werd bijvoorbeeld gedacht aan 
het creëren van diverse categorieën van privédetectives maar niets werd gerealiseerd. Mevr. Verlinden 
heeft nu de intentie om de passage uit het KB van 30 juli 1994 dat stelt dat de activiteit van een expert 
waarvan de toegang tot het beroep door de wet geregeld is niet beschouwd wordt als een activiteit 
van privédetective te schrappen. Dat betekent dat zowat elke auto-expert een licentie privédetective 
zou moeten hebben ook al is hij of zij niet specifiek actief op het vlak van fraudebestrijding. Wie gaat 
nooit eens zijn licht opsteken bij een garagist of bij een dépanneur?  
 
Volgens de letter van de wet wijzigt dit op slag de natuur van de opdracht en moet je de pet van 
privédetective gaan opzetten. Volgens de initiatiefneemster wijzigt dit niets aan de actuele stand van 
zaken maar het is duidelijk dat zij er ofwel niets van begrijpt ofwel slecht geadviseerd wordt. Als een 
wijziging van een wettelijke bepaling niets wijzigt waarom moet je die dan doorvoeren? Het Instituut 
volgt dit op de voet en we zetten ons schrap tegen deze onzalige wijziging. We hopen vooralsnog dat 
Mevr. Verlinden het Licht zal zien en tot rede kan gebracht worden want het is absoluut 
onaanvaardbaar dat een auto-expert aan twee regelgevingen, elk met zijn eigen bijdrage- en 
opleidingsverplichtingen zou onderworpen zijn.   
 
Een ander dossier dat reden tot bezorgdheid creëert is het dossier van de gerechtsdeskundigen. Zoals 
u weet is heeft de wet van 2014 op het Nationaal Register van gerechtsdeskundigen deze materie 
fundamenteel gewijzigd en is de rechter er thans toe gehouden een expert aan te stellen die voorkomt 
op het Nationaal Register waar deskundigen uit de meest uiteenlopende branches opgenomen zijn. Tot 
daar geen probleem ware het niet dat we vastgesteld hebben dat op de voorlopige lijst voor wat 
expertises inzake automotive experten figureren die niet aangesloten zijn bij het Instituut. Ik herinner 
er even aan dat ons aanvankelijk door een medewerker van het ministerie van justitie meegedeeld werd 
dat in sectoren waar de toegang tot het beroep een verplichte aansluiting bij een instituut impliceert, 
enkel personen die aan deze voorwaarde voldoen op de lijst van gerechtsdeskundigen zouden 
opgenomen worden. Deze lovenswaardige en goede intenties waren helaas een kort leven beschoren 
en want uit de voorlopige lijst blijkt dat een aantal gerechtsdeskundigen die niet aangesloten zijn bij 
het Instituut toch opgenomen werden. De wetgever bepaalt aan de ene kant dat wie het beroep van 
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auto-expert uitoefent zich moet aansluiten bij het Instituut maar hij beslist aan de andere kant dat dit 
helemaal niet hoeft voor wie opereert als gerechtsdeskundige. Begrijpe wie kan.  
 
We hadden hierover een video-onderhoud met een delegatie van het ministerie van Justitie en ik moet 
eerlijk zeggen dat de sfeer niet bepaald hartelijk en uitnodigend was. Na tien tellen had ik door dat ik 
met sommige van die personen allicht niet op reis zou gaan. Hét argument om ook experten die niet 
aangesloten zijn bij het Instituut op de lijst te plaatsen was dat er gewoon een tekort aan deskundigen 
is en dat alle geïnteresseerden dus welkom zijn. Wel liet men zich ontvallen dat het Instituut van de 
auto-experts niet het enige is dat met een dergelijk bezwaar naar buiten kwam. Er werd evenwel niet 
meegedeeld om welke sector of sectoren het ging. Verder onderhandelen met het ministerie had 
duidelijk niet de minste zin en gelet op deze balorigheid heeft het Instituut dan maar een beroep gedaan 
op een gerenommeerd advocatenkantoor om Minister Van Quickenborne het vuur aan de schenen te 
leggen. De minister heeft prompt gereageerd en alhoewel onze eis niet onmiddellijk van tafel geveegd 
werd vond ik persoonlijk zijn reactie al te Sibillijns om als geruststellend te kunnen beschouwd worden. 
We kunnen niet ontkennen dat een aantal van die experten-vrijbuiters die, om uiteenlopende redenen 
weigeren zich bij het Instituut aan te sluiten, notoire specialisten zijn in hun vakgebied en het is absoluut 
niet onze bedoeling te voorkomen dat ze optreden als gerechtsdeskundigen maar het is absoluut 
onaanvaardbaar dat hun specifieke kennis een vrijbrief kan vormen om de wet naast zich te kunnen 
neerleggen. Mocht bij het publiceren van de definitieve lijst blijken dat met onze eis geen rekening 
gehouden werd, dan zal er iets anders opzitten dat onze advocaat te vragen een vordering tot 
vernietiging in te leiden bij de Raad van State. 
 
Verder zetten we uiteraard onverminderd de strijd verder tegen figuren van allerlei pluimage die het 
beroep onwettig uitoefenen en wij zijn spijtig genoeg af en toe genoodzaakt om een vordering tot 
staking in te leiden tegen iemand die zich niet wil of niet kan aansluiten bij het Instituut. Sommigen 
proberen aan de toepassing van de wet te ontkomen door te stellen dat ze weliswaar geen expertises 
doen maar dat ze enkel technische adviezen uitbrengen en één enkeling die we gedagvaard hebben 
beroept zich op de principes van vrijheid van handel vervat in de decreten van D’Allarde uit het jaar 
Onzes Heren 1791 waarmee de gilden werden afgeschaft en die overigens mutatis mutandis ook 
opgenomen zijn in het Wetboek van Economisch Recht. Hij argumenteert dat de wet van 2007 onwettig 
is omdat het een inbreuk op deze decreten zou uitmaken en hij wil dat de rechtbank een prejudiciële 
vraag zou stellen aan het Constitutioneel Hof. Uiteraard geldt eenzelfde redenering voor alle sectoren 
en als die expert gelijk zou halen zou het betekenen dat bijvoorbeeld ook geneesheren niet langer meer 
zouden moeten aangesloten zijn bij de orde van de geneesheren en niet meer onderworpen zouden zijn 
aan hun deontologische code. De slaagkans van deze aanpak is dan ook uiterst klein vooropgesteld dat 
de rechtbank al zou ingaan op het verzoek om een préjudiciële vraag te stellen.  
 
Hierbij wens ik toch wel even met klem te onderstrepen dat het aantal illegale auto-experten duidelijk 
dalend is. Vanzelfsprekend bestaan er geen statistische gegevens hierover maar ik stel toch vast dat 
toen ik in 2015 het Instituut vervoegde er een lijst bestond met daarop een veertigtal namen van 
personen waarbij we indicaties hadden dat ze onwettig het beroep uitoefenden. Op jaarbasis krijgen 
we nu hooguit nog vier à vijf meldingen van onwettig uitoefenen van het beroep. Dit illustreert volgens 
mij zeer duidelijk de inspirerende en regulerende werking en het nut van het Instituut. Ik weet dat ik in 
herhaling val maar ik permitteer mij toch nogmaals te adviseren dat zo u in een expertise tegenover 
een expert staat die manifest onwettig het beroep uitoefent, u kan stellen dat u met hem of met haar 
het dossier niet kunt/wilt afwerken. U kan deze sluikexpert er overigens ook op wijzen dat, volgens de 
cassatieleer, zijn rapport nietig is zodat het bij een behandeling voor de rechtbank uit de debatten zal 
geweerd worden.  
 
Dames en Heren dit waren de relevante juridische wapenfeiten in het voorbije jaar en ik dank u voor 
uw aandacht. 
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5 -  Presentatie van de jaarrekening 2022 

De Penningmeester overloopt de jaarrekening die de leden vóór de Algemene Vergadering per e-mail 
mochten ontvangen. Hij bevestigt dat de jaarrekening en de begroting werden goedgekeurd door de 
Raad op de zitting van 13 januari 2023.  
 
De jaarrekening en de begroting werden vervolgens overgemaakt aan onze voogdijminister Mijnheer 
David Clarinval en aan de leden van ons Instituut met de vraag om ons hun vragen en opmerkingen te 
willen opsturen. 
 

 
 
De grijze curve daalt licht, maar gestaag, onder meer door overnames van kantoren.  
Er was een aanzienlijke stijging van de ledenbijdrages voor stagiairs, maar ook deze werden 
teruggebracht tot 10/12. 
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Sinds 2019 hebben we het gebruik van juridische stappen voor onbetaalde bijdragen opgedreven. De 
curve toont de substantiële effecten van deze actie. 
 
Ter herinnering: leden die hun ledenbijdrage niet hebben betaald, kregen naast de vraag tot betaling 
na de algemene vergadering: 
 

• Een herinnering voor de bijdrage (Niet voorzien in het Huishoudelijk Reglement). 

• Een ingebrekestelling vanwege het Instituut via aangetekend schrijven 

• Een telefonische herinnering door M. André Yekeler voor de Nederlandstaligen en een 

telefonische herinnering door de Penningmeester voor de Franstaligen. 

Ze werden er telkens aan herinnerd dat het I.A.E. juridische stappen zou ondernemen.  
 
Ondanks deze procedure, zijn er nog 3 bedrijven en 16 leden die hun bijdrage voor 2022 niet betaalden.  
 
Een laatste ingebrekestelling werd per gewone en aangetekende brief verzonden door de advocaat 
van het I.A.E. 
 
Onze Regeringscommissaris herinnerde ons eraan dat we de Wet moeten doen naleven. 
 
Zo niet, dan kan het Instituut worden vervolgd. 
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Met een gestandaardiseerde index op basis van 2014 en een betaalde bijdrage van € 1.100,00 zouden 
we momenteel een bijdrage van € 1.410,16 bereiken. 
 
Voor 2023 maakt de indexering een sprong van € 145,93 naar een bedrag van € 1.556,09. 
 
 

 
 
Sinds 2019 zijn de kosten voor personeel en onderaannemers ongetwijfeld gestegen, maar in dezelfde 
verhouding als de index van 2022. 
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Ondanks de indexering zien we een lichte daling van de presentiegelden voor de Raad en het 
Uitvoerend Comité. Voor de verschillende commissies bleven deze bedragen stabiel in 2022. 
 

 
 
De lasten stijgen licht, hoofdzakelijk door de gewijzigde index. 
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Voor 2023 verwachten we een daling van de huurgelden, huurlasten en onderhoudskosten.  

De afschrijving en waardevermindering stemt overeen met : 

• De afschrijving die afliep in 2022 

• Na de verhuis werden de investeringen van de vorige lokalen weer op 0 gezet. 

De andere bedrijfskosten zijn licht gestegen, in lijn met de index. Het gaat hier om de 
gewestelijke en gemeentelijke belastingen en de onroerende voorheffing.  
 
De daling van de financiële kosten vloeit voort uit de afbetaling van de lening.  
 
Voor de niet-recurrente kosten werd de inrichting van de vorige lokalen op 0 gezet.  
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6 -  Verslag van de Commissaris der rekeningen  

De Commissaris der Rekeningen, M. Adrianus De Bruyn, deelt ons mee dat hij op 18 januari 2023 de 
rekeningen van het Instituut heeft geanalyseerd in aanwezigheid van de Penningmeester. Hij bevestigt 
dat de rekeningen een juist beeld geven van de staat van het patrimonium, van de financiële situatie 
en van de resultaten van het Instituut en dit in overeenstemming met de toepasselijke regelgeving in 
België. 
 
M. De Bruyn heeft ook de jaarrekening gecontroleerd. De Penningmeester beantwoordde de vragen 
die hij stelde en verstrekte hem de nodige bewijsstukken. Tenslotte heeft hij zijn rapport met 
betrekking tot het boekjaar dat werd afgesloten op 31/12/2022 neergelegd en geen enkele anomalie 
gedetecteerd. 
 
 

7 -  Goedkeuring van de jaarrekening 2022 (stemming)  

Er wordt aan de aanwezige leden gevraagd om te stemmen over de goedkeuring van de jaarrekening: 
 

Uitslag : JA : 293  (95,8 %) 

 NEE : 13  (4,2 %) 

 Onthoudingen : 9  

 
De jaarrekening 2022 wordt goedgekeurd bij meerderheid van de aanwezige leden. 
 
 

8 -  Kwijting aan de leden van de Raad voor hun beheer (stemming) 

Er wordt aan de aanwezige leden gevraagd om te stemmen over de kwijting aan de leden van de Raad: 

Uitslag : JA : 279  (92,7 %) 

 NEE : 22 (7,3 %) 

 Onthoudingen : 15  

 
De kwijting aan de leden van de Raad voor hun beheer wordt aanvaard bij meerderheid van de 
aanwezige leden. 
 
 

9 -  Presentatie van de begroting 2023  
 
De Penningmeester overloopt de begroting die de leden vóór de Algemene Vergadering per e-mail 
hebben ontvangen. 
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10 -  Goedkeuring van de begroting 2023 (stemming) 
 
Er wordt aan de aanwezige leden gevraagd om te stemmen over de goedkeuring van de begroting 
2023 : 
 

Uitslag : JA : 270  (86,3 %) 

 NEE : 43 (13,7 %) 

 Onthoudingen : 4  

 
De begroting 2023 wordt goedgekeurd bij meerderheid van de aanwezige leden. 
 
 

11 -  Goedkeuring van het bedrag van de ledenbijdrage 2023 (stemming) 

De Penningmeester overloopt het voorstel voor de ledenbijdrage 2022: 
 

Voorstel :  Natuurlijke personen  € 950,00 

 Rechtspersonen  € 350,00 

 Stagiaires   € 250,00 

 
Er wordt aan de aanwezige leden gevraagd om te stemmen over de goedkeuring van de ledenbijdrage  
2023 : 
 

Uitslag : JA : 251 (79,9 %) 

 NEE : 63 (20,1 %) 

 Onthoudingen : 3  

 
De ledenbijdrage 2023 wordt goedgekeurd bij meerderheid van de aanwezige leden. 
 
 

12 -  Varia 

M. Clerens betreurt het dat de indruk wordt gewekt dat alles in orde is, terwijl de Raad en het 
Uitvoerend Comité werden bevraagd. Hij geeft het voorbeeld van een mogelijke actie met betrekking 
tot de erelonen van de experts en betreurt het feit dat men zich beroept op de vrees voor een 
inmenging in de maatschappijen om zich vervolgens te verschuilen achter een juridisch verbod.  
 
M. Lecrenier antwoordt dat we de Minister hebben gecontacteerd in verband met de erelonen en 
eventuele barema's. Er werd ons op gewezen dat het verboden is om standaarden voor erelonen te 
bepalen, dat de architecten dit wel hebben gedaan en dat ze een boete van honderd duizend euro 
hebben opgelopen.    
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13 -  Verkiezingen 

De Voorzitter vraagt om over te gaan tot de stemming. 

 
a. Als Voorzitter wordt Michel Lecrenier verkozen met 181 stemmen. 

Het resultaat van de stemming voor het mandaat van Voorzitter luidt als volgt: 

LECRENIER Michel 181 
YEKELER André 84 
VERWEE Marc  44 
ROMYN Tania 16 

 

 

b. Als Ondervoorzitter wordt André Yekeler verkozen met 260 stemmen. 

Het resultaat van de stemming voor het mandaat van Ondervoorzitter luidt als volgt: 

YEKELER André 260 
ROMYN Tania 55 

 

 

c. Als Penningmeester wordt Etienne Van den Neucker verkozen met 245 stemmen. 

Het resultaat van de stemming voor het mandaat van Penningmeester luidt als volgt:  

VAN DEN NEUCKER Etienne 245 
VERWEE Marc  48 
ROMYN Tania 24 

 

 

d. Als Secretaris wordt Paul Depoorter verkozen met 239 stemmen. 

Het resultaat van de stemming voor het mandaat van Secretaris luidt als volgt:  

DEPOORTER Paul 239 
ROMYN Tania 83 
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e. Het resultaat van de stemming voor de Raad luidt als volgt: 

 

Nederlandstalige Kamer 

COLLYN Christian 80 

RIGO Piero 65 

PROOST Erik 60 

VERMOESEN Lieven 39 

ROMYN Tania  37 

COOREVITS Tom 34 

DEPOORTER Paul / 
    

Franstalige Kamer 

HOYEZ Michel 76 

MARCHAL Vincent 55 

STELLAMANS Benoît 53 

VERWEE Marc 34 

del MARMOL Pierre 29 

COLLARD Philippe 20 

GRAFF Jean-Marie (DE) 16 

JOBLIN Dominique (DE) 15 

CESPITES Ryan 14 

FELLAH Samir 8 
 

 

 

f. Als Commissaris der rekeningen wordt Benny DE HOUWER verkozen met 279 stemmen. 

Er waren geen andere kandidaten voor het mandaat van Commissaris der rekeningen.  

 

DE HOUWER Benny 279 
 

Ingeval van betwisting van het resultaat van deze verkiezingen kan men in beroep gaan bij de Raad 
van State en dit binnen de 60 dagen na publicatie van dit verslag. 
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Samenstelling van de Raad 

 
Voorzitter : Michel Lecrenier 

 
Ondervoorzitter : André Yekeler 

 
Penningmeester : Etienne Van den Neucker 

 
Secretaris : Paul Depoorter 

 
NL Kamer        FR Kamer 

 
 COLLYN Christian       GRAFF Jean-Marie  
 PROOST Erik        HOYEZ Michel 
 RIGO Piero        MARCHAL Vincent 

ROMYN Tania        STELLAMANS Benoît 
VERMOESEN Lieven        VERWEE Marc 

          
 
 

14 -  Opfrissing van de Deontologische Code – Alain Sioen 

A. Sioen geeft een uiteenzetting over de deontologische code voor auto-experts.  
 
P. Baele verwijst naar een dossier waarin de tweede expert systematisch de opdrachtgever van de 
eerste expert in kopie zet van de uitgewisselde e-mails. Hij vraagt of dit gepast en toegestaan is.  
 
M. Lecrenier merkt op dat we een dergelijk dossier in handen hebben dat momenteel door de Raad 
wordt behandeld. Hij spreekt zich hier echter niet zelf over uit en geeft het woord aan onze jurist.  
 
A. Sioen wijst erop dat dit gedrag volgens hem niet ethisch is en op zijn minst een klacht verdient die 
door de Tuchtcommissie dient te worden behandeld.  
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15 -  Tussenkomst van Mijnheer de Minister David Clarinval 

« Mijnheer de Voorzitter, 
Beste mandatarissen,  
Beste auto-experten, 
Beste Regeringscommissaris, 
 
 
Eerst en vooral wil ik u van harte bedanken dat u mij de gelegenheid hebt gegeven het woord te nemen 
op uw jaarlijkse Algemene vergadering.  
 
Het is mij een bijzonder waar genoegen voor de derde keer bij u te zijn tijdens uw Algemene 
Vergadering, maar dit jaar voor de eerste keer fysiek. 
 
Een Algemene Vergadering van een publiekrechtelijk orgaan is een belangrijke aangelegenheid tijdens 
dewelke de balans wordt opgemaakt van het voorbije jaar, maar waar ook het beleid wordt 
uitgestippeld in de sector voor het komende jaar. 
 
Wat uw Instituut betreft, heeft er in de loop van tweeduizend twee en twintig (2022) een belangrijke 
gebeurtenis plaatsgevonden: de verkiezingen. Hierbij wil ik de huidige mandatarissen van harte 
bedanken voor hun bijzonder gewaardeerde inzet van de voorbije jaren: bedankt Michel, Bedankt 
Etienne, bedankt Tom, bedankt André, een dank aan alle leden van de Raad en van de verschillende 
commissies.  
 
Ik wil ook de nieuwe mandatarissen die vandaag gekozen of herverkozen zijn van harte feliciteren en 
hen veel succes willen toewensen bij het uitoefenen van hun mandaat. Bedankt aan iedereen die zich 
voor het instituut heeft ingezet en zich in de toekomst zal inzetten. 
 
Als Minister van Middenstand heb ik de voogdij over een aantal vrije beroepen. En als ik iets geleerd 
heb tijdens mijn Ministerambt dan is het wel dat achter elke orde en instituut een team zit van zeer 
geëngageerde mensen die zich met passie inzetten voor de organisatie van hun beroep. Respect en 
bewondering voor uw mandatarissen.  
 
Beste Auto-experten, ik ben mij zeer goed bewust van het belang van jullie beroep!  Jullie gaan na of 
voertuigen conform de wettelijke voorschriften zijn, jullie bepalen de omstandigheden en oorzaken van 
ongevallen, welke werkingsgebreken voertuigen vertonen, jullie ramen de herstelkosten en gaan na of 
ze correct werden uitgevoerd, ...  
 
Het beroep doen op een onafhankelijk expert die met kennis van zaken het schadebedrag kan bepalen 
is van primordiaal belang. Hij moet garant staan dat de consument op een correcte manier wordt 
gecompenseerd, dat de hersteller correct vergoed wordt voor zijn werk en dat de solidariteit tussen de 
verzekerden wordt gewaarborgd. 
 
Jullie zijn specialisten met een onmiskenbaar belang in onze maatschappij. Jullie beroep is van 
primordiaal belang voor de consument en voor de verkeersveiligheid. Van harte bedankt voor het zeer 
gewaardeerde werk dat jullie leveren. 
 
Het is voor de consument van bijzonder groot belang te kunnen rekenen op een onafhankelijke 
specialist die zijn taken met kennis van zake kan uitoefenen. 
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Ik ben mij echter goed bewust van de uitdagingen waarmee jullie beroep wordt geconfronteerd. Jullie 
beroep evolueert steeds. De techniek wijzigt.  Ondertussen zijn de elektrische voertuigen sterk in 
opmars. De auto-experten zullen mee moeten met deze evolutie. Vandaar het belang om jullie 
permanent te vormen. Daarnaast worden jullie ook steeds vaker geconfronteerd met situaties ten 
gevolge van de wijzigende klimatologische omstandigheden die een impact hebben op de 
schadegevallen aan voertuigen. 
 
Jullie hebben vandaag voorafgaand aan mijn tussenkomst een Opleiding “Deontologie” gehad. Erop 
toezien dat specialisten hun taken behoorlijk vervullen met de vereiste waarborgen inzake 
bekwaamheid, onafhankelijkheid en beroepseer, behoort tot de core business van jullie instituut. 
 
Ik heb de voorbije Algemene vergaderingen verwezen naar een modernisering van jullie regelgevend 
kader. Sinds vorig jaar begint dit vorm te krijgen.  
 
De regels inzake de toegang tot het beroep voor rechtspersonen die de activiteiten zelf uitoefenen, 
zoals die nu al bestaan in de huidige wetgeving, worden immers geoptimaliseerd. 
 
De Europese Commissie uit al enkele jaren verschillende punten van kritiek, die vooral betrekking 
hebben op de regelgeving voor de uitoefening van een intellectueel beroep door een rechtspersoon of 
binnen een rechtspersoon, en op de uitoefening van multidisciplinaire activiteiten. 
 
De regel dat honderd procent (100%) van de leden van het bestuursorgaan van een rechtspersoon die 
het beroep uitoefent, natuurlijke personen moeten zijn die gemachtigd zijn het beroep uit te oefenen, 
is niet evenredig. Daarom heb ik dat herzien door voortaan te voorzien dat het "de meerderheid" is, 
eerder dan honderd procent (100 %).  
 
Het idee om voor te schrijven dat alleen natuurlijke personen leden van het bestuursorgaan mogen zijn, 
wordt als onevenredig beschouwd. Het verhindert de mogelijkheid om een vennootschap via andere 
rechtspersonen te beheren, hoewel het Wetboek van vennootschappen en verenigingen dat voorziet. 
Dat Wetboek bepaalt dat indien de bestuurder een rechtspersoon is, er altijd een vaste 
vertegenwoordiger moet aangewezen worden. Deze natuurlijke persoon moet in dit geval een erkend 
auto-expert zijn. Dit systeem garandeert dus dat men te maken heeft met een gekwalificeerd persoon. 
 
Het feit dat in verschillende wetgevingen is voorzien dat het doel van de rechtspersoon en de 
activiteiten beperkt moeten zijn tot het verrichten van diensten die tot het beroep behoren en daarmee 
niet onverenigbaar mogen zijn, is niet duidelijk. Deze vereiste zou zo kunnen worden uitgelegd dat een 
auto-expert alleen activiteiten mag verrichten die verband houden met het beroep, wat onevenredig 
zou zijn.  Bedoeling is dat alleen onverenigbare activiteiten verboden zullen zijn.  
 
Het opleggen van aandelen op naam is a priori niet meer nodig gezien aandelen aan toonder niet meer 
bestaan.  
 
De regel dat zestig procent (60%) van de aandelen in handen moet zijn van beroepsbeoefenaren die 
natuurlijke personen zijn, wordt bekritiseerd. Ook hier wordt de voorwaarde versoepeld en geldt nu een 
meerderheid van vijftig procent plus één (50% +1) en de regel wordt enkel nog voorzien voor het bezit 
van stemrechten. 
 
Zij voert ook de mogelijkheid in om toegang tot het beroep te krijgen op basis van beroepservaring. De 
duur van de beroepservaring kan variëren in functie van een eventuele voorafgaande opleiding die niet 
specifiek gericht is op het beroep van auto-expert. 
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Vandaag bestaat de mogelijkheid om toegang tot het beroep te krijgen op basis van beroepservaring 
niet.  
 
In het kader van de modernisering van regels voor de intellectuele beroepen, vind ik het belangrijk om 
deze nieuwe mogelijkheid om toegang te krijgen tot het beroep te voorzien.  
 
Jullie beroep heeft ook verschillende linken met materies die tot de bevoegdheid behoren van mijn 
collega’s in de federale regering en de regionale regeringen. Ik zal als voogdijminister van jullie sector 
steeds mijn stem laten horen bij hen opdat ze de nodige aandacht zullen besteden aan jullie 
rechtmatige verwachtingen. 
 
Zo werkt de Minister van Binnenlandse zaken aan een herziening van de wetgeving op de privé-
detectives. Uiteraard zal ik erover waken dat een auto-expert die de gereglementeerde activiteiten van 
auto-expert uitoefent niet nog aan bijkomende toegangsvereisten voor privé-detective zal 
onderworpen worden. 
 
Velen van jullie treden op als gerechtelijk experten. Het is van belang dat voor gerechtelijke expertises 
enkel auto-experten kunnen worden aangeduid die ingeschreven zijn bij het IEA. Ik heb dit ook duidelijk 
te kennen gegeven bij de Minister van Justitie. 
 
Dames en heren, bedankt voor jullie aandacht en weet dat jullie steeds op mij kunnen rekenen. 
 
 
De Voorzitter bedankt minister Clarinval en de leden die de Algemene Vergadering hebben bijgewoond 
en sluit de vergadering. 


